



2017 Yılı Asgari Geçim İndirimi (AGİ) Tutarları Belli Oldu

Asgari Ücret Tespit Komisyonunun 2017 yılına ilişkin asgari ücret rakamını belirlemesiyle, 2017 yılında geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları da netlik kazandı. - 29.12.2016

2017 YILI ASGARI GEÇİM İNDİRİMİ (AGİ) TUTARLARI BELLİ OLDU

Asgari Ücret Tespit Komisyonunun 2017 yılına ilişkin asgari ücret rakamını belirlemesiyle, 2017 yılında geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları da netlik kazandı.

Bir takvim yılı başında geçerli olan brüt asgari ücret rakamı, çalışanların aylık ücretlerinden kesilecek gelir vergisine o yıl içinde uygulanacak asgari geçim indirimi tutarlarının belirlenmesinde esas alınıyor. Bu nedenle, asgari ücretin artması kamu görevlilerini de yakından ilgilendiriyor.

2017 yılı için belirlenen asgari ücret

Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından alınan karara göre 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli brüt asgari ücret 1.777,50 TL olacak.

2017 yılında asgari geçim indirimi

Bir takvim yılı süresince geçerli olacak “asgari geçim indirimi tutarları”, ilgili takvim yılı başında geçerli olan brüt asgari ücret miktarına göre belirlendiğinden, 2017 yılı için geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları, 1.777,50 TL esas alınarak belirlenecek.

Buna göre, eş ve çocuk durumlarına göre kamu çalışanları hakkında 2017 yılında uygulanacak asgari geçim indirimi tutarları ile bir önceki yıla göre artış miktarları, memurunyeri.com olarak yaptığımız hesaplamaya göre şöyle olacak.

Eş ve Çocuk Durumu	Asgari Geçim İndirimi (AGİ)		
	2016	2017	Artış Miktarı
Bekar-çocuk yok	123,53 TL	133,31	9,78 TL
Bekar-1 çocuk	142,05 TL	153,31	11,26 TL
Bekar-2 çocuk	160,58 TL	173,31	12,73 TL
Bekar-3 çocuk	185,29 TL	199,97	14,68 TL
Bekar-4 çocuk	197,64 TL	213,30	15,66 TL
Bekar-5 çocuk	209,99 TL	226,63	16,64 TL
Evli, eşi çalışıyor-çocuk yok	123,53 TL	133,31	9,78 TL
Evli, eşi çalışıyor-1 çocuk	142,05 TL	153,31	11,26 TL
Evli, eşi çalışıyor-2 çocuk	160,58 TL	173,31	12,73 TL
Evli, eşi çalışıyor-3 çocuk	185,29 TL	199,97	14,68 TL

Evli, eři çalışıyor-4 çocuk	197,64 TL	213,30	15,66 TL
Evli, eři çalışıyor-5 çocuk	209,99 TL	226,63	16,64 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-çocuk yok	148,23 TL	159,98	11,75 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-1 çocuk	166,76 TL	179,97	13,21 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-2 çocuk	185,29 TL	199,97	14,68 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-3 çocuk	209,99 TL	226,63	16,64 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-4 çocuk	209,99 TL	226,63	16,64 TL
Evli, eři çalışmıyor(veya emekli)-5 çocuk	209,99 TL	226,63	16,64 TL

*Asgari Geçim İndiriminin 2016 yılı miktarı ile 2017 yılı miktarı arasındaki fark, aylık ücretlere net artış olarak yansiyacak.

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA